

СВЯТО-НИКОЛАЕВСКИЙ СОБОР В БРИСБЕНЕ
stnicholascathedral.org.au

Настоятель: протоиерей Гавриил Макаров

☎ 0419 308338 ✉ frgabmak@gmail.com

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ
Октябрь 2018г.

Вос 07 окт:	СВ. ПЕРВОМУЧЕНИЦЫ И РАВНОАПОСТОЛЬНОЙ ФЕКЛЫ. Божественная Литургия8.30утр В зале после Литургии обед и фильм: «Царская семья – последний год».
Втр 09 окт:	Молебен с акафистом Святителю Николаю Чудотворцу и Царской Семье.....6.00веч
Суб 13 окт:	Бдение (с освящением хлебов)6.00веч
Вос 14 окт:	Неделя 20-я по 50-це. ПОКРОВ ПРЕСВЯТОЙ БОГОРОДИЦЫ . Бож. Литургия и молебен о Божией помощи церковным певчим и чтецам.....8.30утр
Втр 16 окт:	Молебен с акафистом Пресвятой Богородице.....6.00веч
Суб 20 окт:	Бдение6.00веч
Вос 21 окт:	Неделя 21-я по 50-це. СВЯТЫХ ОTCОВ VII-го ВСЕЛЕНСКОГО СОБОРА. Божественная Литургия8.30утр В зале после Литургии презентация Людмилы Ларкиной: «Прихожане собора в памяти нашей» - о судьбах прихожан собора с показом видео слайдов.
Пон 22 окт:	Бдение (с освящением хлебов).....6.00веч
Втр 23 окт:	СОБОР ПРЕПОДОБНЫХ ОПТИНСКИХ СТАРЦЕВ. Божественная Литургия8.30утр
Пят 26 окт:	Молебен Иверской иконе Божией Матери6.00веч
Суб 27 окт:	Бдение6.00веч
Вос 28 окт:	Неделя 22-я по 50-це. ПРЕП. ЕВФИМИЯ НОВОГО И ПРЕПМУЧ. ЛУКИАНА. Божественная Литургия8.30утр В зале после Литургии творческий концерт Валерия Владимировича Малышева (Россия): «Пой душа православная» - посвященный Царской Семье. Вход за пожертвование. В конце этой недели отец Гавриил будет в Москве на Всемирном Конгрессе Соотечественников.
Суб 03 ноя:	Бдение6.00веч
Вос 04 ноя:	Неделя 23-я по 50-це. КАЗАНСКОЙ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ. Божественная Литургия8.30утр 1.30 – 5.30 в зале: концерт студентов музыкальной школы имени Вивальди. Вход бесплатный.
Срд 07 ноя:	Бдение6.00веч
Чет 08 ноя:	ВЕЛИКОМУЧЕНИКА ДИМИТРИЯ СОЛУНСКОГО. Божественная Литургия8.30утр
Суб 10 ноя:	Встреча Владыки и Бдение6.00веч
Вос 11 ноя:	ПРЕПМУЧЦ АНАСТАСИИ РИМЛЯНЫНИ И ПРЕП. АВРАМИЯ ЗАТВОРНИКА. Встреча Владыки и Божественная Литургия8.30утр В зале после Литургии: концерт Свято-Николаевской школы посвященный Святителю Николаю Чудотворцу и Российским Царственным Новомученикам.

SCHEDULE OF SERVICES:
October 2018

Sun 07 Oct:	PROTOMARTYR AND EQUAL-TO-THE-APOSTLES THEKLA. Divine Liturgy8.30am <i>In hall after Liturgy: lunch and film (in Russian): “The Royal Family – The Last Year”.</i>
Tue 09 Oct:	Moleben and Akathist to St Nicholas the Wonderworker and the Royal Martyrs6.00pm
Sat 13 Oct:	Vigil (with blessing of loaves)6.00pm

Sun 14 Oct:	20th Sunday after Pentecost. THE PROTECTION OF THE MOTHER OF GOD. Divine Liturgy and Moleben for God’s blessing for all church singers and readers8.30am
Tue 16 Oct:	Moleben with Akathist to the Mother of God6.00pm
Sat 20 Oct:	Vigil6.00pm

Sun 21 Oct:	21st Sun after Pentecost. HOLY FATHERS OF THE VIIIth ECUMENICAL COUNCIL. Divine Liturgy8.30am <i>In hall after Liturgy slideshow presentation by Lioudmila Larkin: “We Remember Parishioners of the Cathedral” – dedicated to a number of past parishioners.</i>
Mon 22 Oct:	Vigil (with blessing of loaves)6.00pm
Tue 23 Oct:	SYNAXIS OF THE VENERABLE ELDERS OF OPTINA. Divine Liturgy8.30am
Fri 26 Oct:	Moleben to the Iveron Icon of the Mother of God6.00pm
Sat 27 Oct:	Vigil6.00pm

Sun 28 Oct:	22nd Sunday after Pentecost. ST EUTHYMIUS THE NEW & MONK-MARTYR LUCIAN. Divine Liturgy8.30am <i>In hall after Liturgy: concert by Valeriy Malishev (Russia): “Sing o Orthodox Soul” – a tribute to the Royal Family.</i> <i>Entry by donation.</i> <i>At the end of this week Fr Gabriel will be away in Moscow for the Worldwide Congress of Russian Compatriots.</i>
Sat 03 Nov:	Vigil6.00pm

Sun 04 Nov:	23rd Sunday after Pentecost. KAZAN ICON OF THE MOTHER OF GOD. Divine Liturgy8.30am <i>From 1.30 - 5.30 pm in hall: Student Concert of the Vivaldi school of Music.</i> <i>Free entry.</i>
Wed 07 Nov:	Vigil6.00pm
Thu 08 Nov:	GREAT-MARTYR DIMITRY OF THESSALONICA. Divine Liturgy8.30am
Sat 10 Nov:	<i>Meeting of the Bishop and Vigil</i>6.00pm

Sun 11 Nov:	MARTYR ANASTASIA THE ROMAN & VENERABLE ABRAMIUS THE RECLUSE. <i>Meeting of the Bishop and Divine Liturgy</i>8.30am <i>In hall after Liturgy: St Nicholas Parish School concert dedicated to St Nicholas the Wonderworker and the Royal New-Martyrs of Russia.</i>
--------------------	---